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Subject: RE: vraag vervoer patienten
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EY
In aanvulling op de mail van het volgende.
In de zomer van 2020 is in het IC-opschalingsplan van het LNAZ afgesproken dat de 25 RAV’s met kleine aanpassingen (geen
aamschaf!) aan hun huidige vervoerscapaciteit het MICU vervoer in een volgende golf aan zouden kunnen. Als er over langere
afstand zou moeten worden vervoerd, kan er gebruik worden gemaakt van de reserve MMT helikopter. Er zijn geen afspraken
gemaakt over de noodzaak van MICU vervoer door Defensie.

Defensie heeft eigen rollen en taken in tijden van crises die overlappen met het werkveld van VWS. Zo is het Calamiteiten

Hospitaal in het UMC Utrecht beschikbaar voor de opvang van groepen militaire en civiele slachtoffers van rampen en crises in

binnen- en buitenland. In het verlengde daarvan kan ik me voorstellen dat Defensie zelf - na e jgen evaluatie van de eerste

golf — heeft besloten dat ze hun eigen MICU-capaciteit nodig hebben. Al lijkt uit het verhaal van dit niet het geval te zijn ...

misschien nog het checken waard.

Een soort zwaan kleef aan; ik heb JERFER toegevoegd in de cc. Misschien dat zij hog aanvullingen heeft?

Van: 5.1.2e BEJEEM @minvws.nl>
Verzonden: maandag 22 maart 2021 15:12

[(5.1.2¢ ) < SEE @ minvws.nl>; EY) SEE 0 minvws.oi>;0, IE.EXE)
@minvws.nl>

(ERD) <BR irs. ENED ED ED (EY) EER ris.[EE
@minvws.n|>

Onderwerp: RE: vraag vervoer patienten

Inzet defensie (personeel in zorginstellingen) wordt besproken in driehoeksoverleg tussen VWS, defensie en GGD GHOR. Daar

bepalen we de prioriteiten en checken we of alle stappen die moeten gebeuren voordat defensie wordt ingezet als last resort zijn

genomen.

Dan gaat defensie op factfinding en besluiten ze of ze wel of niet nodig zijn en wat ze moeten leveren.

Over vervoer hebben we het daar niet, en ook niet over aanschaf van micu’s. Een micu is ook nogal wat, wat doe je daar dan

mee als er geen crisis is en hij dus niet gebruikt hoeft te worden. En hebben we er dan te weinig? Volgens mij staat in het ambu

plan dat ze eerst de micu’s die er zijn 24/7 gaan inzetten en wordt daar ook gesproken over aanschaf van extra micu’s. Maar dat

weet ik even niet uit mijn hoofd.

IBEai jij eens meedenken of dit logisch is, wie hier over gaat en misschien had je hier al eerder over gehoord.

IEEE -hankeliik van reactie [ERE misschien op de agenda bij het driehoeksoverleg.

| 5.1.2e |

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |



1284796

TO ——= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

van: BE BE BE EE EXE) minvws.nl>

Verzonden: maandag 22 maart 2021 12:48

ER) SEEN CE

Onderwerp: RE: vraag vervoer patienten

Hoi [EARS

Algemeen: wat is de rol van VWS hierbij? Loopt afstemming over inzet van Defensie niet sowieso via VWS?

Specifiek: is het mogelijk over deze specifieke vraag al eerder standpunt VWS te bepalen?

Groeten van

van: BEEEo minvws.nl>
g 22 maart 2021 10:58

minvws.nl>

(soc[0 size[NOESsi |
Onderwerp: RE: vraag vervoer patienten

Mij niet bekend. We hebben donderdag weer defensie overleg. Dan zal ik het eens navragen.

Ik neem aan dat defensie dit sowieso afstemt met de NVIC

Groeten | EER

) 5.1.2e 5.1.2 |

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Curatieve Zorg |

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag |

= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl |

van: lI |
| GE) IEEeminvws.n>

Verzonden: maandag 22 maart 2021 10:47

K minvws.nl>

minvws.ni>; [| foi siaCREME
Onderwerp: FW: vraag vervoer patienten

Hoi 3

Ik heb inmiddels contact gehad metavan de IRF-sectie Defensie. Blijkbaar heeft Defensie een claim ingediend om

MICU’s te kunnen aanschaffen zodat ze ook vervoer kunnen regelen van coronapatiénten die hoogintensieve zorg nodig hebben.

Met het beschikbare materieel kunnen ze - begrijp ik — alleen medium care leveren.

Hebben jullie contact met Defensie over ondersteuning bij vervoer van coronapatiénten? Komt dit verhaal jullie bekend en

logisch voor?
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Groeten van EEE

PS

Je CZ-collega’s in de werkgroep bekostiging corona Zvw neem ik even mee in de cc.

var: (EE. EID EDVerzonden: vrijdag 19 maart 2021 16:40

aan:IEEOED. SEEM eins i>

Onderwerp: FW: vraag vervoer patienten

Onderstaande vraag vanuit IRF-sectie Defensie speel ik alvast maar even naar jou door. Ik weet nog niet wat precies de

achtergrond van de vraag is.

Groeten vanEE

van: IIEENEERIEED) IEE eninvws.n >

Verzonden: vrijdag 19 maart 2021 14:28

Aan EEF (IRF/IDB) minfin.nl>

oc:I3ENBE EES mim.EEE EE (IED) ERIE is >

Onderwerp: RE: vraag vervoer patienten

Ha EEE

Dit speelt bij ons in de DGCZ kolom. Vanuit PDC19 wordt defensie ingezet tbv vaccinatie en testen. Wat betreft

onderstaande moet ik je doorverwijzen naar mijn collega FREE

Groet

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

vou SEEN v8) “BENE Guin.
Datum: vrijdag 19 mrt. 2021 11:26 AM

Aan: : » Fy)JEEN aminvws.nl>

Onderwerp: vraag vervoer patienten

Ik belde je zojuist met de vraag in hoeverre jullie het noodzakelijk en/of wenselijk achten dat Defensie kan helpen of

ondersteunen bij het vervoer van hoog intensieve zorg patiénten bij corona. Past dat binnen het beleid?

Als je daar mij niet meer over te pakken krijgt telefonisch, zou het fijn zijn als je het even op de mail kan zetten. Veel dank

alvast!

Groet!
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